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КУРШУМЛИЈА – Патријарх Српске православне цркве Иринеј изјавио је у Куршумлији да
је стратегијска војна конференција НАТО која се одржава у Београду неприхватљива јер
„ране које је НАТО нанео српском народу још нису излечене”.

  

„Прихватити нешто што нам је до јуче био један љути непријатељ, који нам је оставио
тешке ране, народну, нашој економији. Ако се то може лечити и залечити то је добро, али
не знам да ли је тај лек поган за наше ране”, казао је новинарима патријарх Иринеј после
литургије коју је служио у куршумлијској цркви.

  

Највећа војна конференција у свету, са око 200 учесника из 60 земаља, ове године
одржава се у Београду, у организацији Савезничке команде НАТО-а за трансформацију.

  

Светој архијерејској литургији присуствовали су председница општине Куршумлија Весна
Јаковљевић и представници свих локалних предузећа и јавних установа.

  

Патријарх Иринеј је казао да је доласком у Куршумлију желео да удовољи верницима тог
града јер, како је рекао, одлази из нишке епархије после 35 годна.

  

„Иако одлазим, увек ћу бити на један духован начин присутан у епархији нишкој, и
градовима те епархије, јер их заиста носим у својој души и срцу. У свим тим градовима
живи народ који је остао веран својој цркви, својој вери и хришћанским обичајима”, казао
је Иринеј.
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Патријарх српски је у Пролом Бањи освештао место за изградњу цркве.

  

(Бета)
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